

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, today announced the official visit, to take place in the autumn of this year, of His Excellency the Foreign Minister of Israel, Mr. Yigal Allon. Mr. Allon was invited to visit Canada by the Secretary of State for External Affairs in the course of the latter's official visit to Israel last January. The visit will afford an opportunity to hold discussions on matters of mutual interest, including in particular the situation in the Middle East and bilateral relations.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui la venue au Canada en septembre prochain du Ministre des Affaires étrangères d'Israël, Son Excellence Yigal Allon. M. Allon avait été invité par son homologue canadien lors de la visite officielle de ce dernier en Israël en janvier dernier. Lors de sa visite, le ministre israélien aura l'occasion de s'entretenir de questions d'intérêt mutuel, notamment la situation au Moyen-Orient et les relations bilatérales.